



**Geling YAN**  
**Novelist and Screenwriter**

Geling Yan is one of the most acclaimed contemporary Chinese-language novelists and screenwriters, as well as a well-established writer in English. She has published more than 20 books and won over 30 literary and film awards. Several of Yan's works have been adapted for film, including international releases **Xiu Xiu: The Sent-Down Girl**, directed by Joan Chen, and Zhang Yimou's **The Flowers of War** and **Coming Home**. Her novel *Fang Hua* is the basis for Feng Xiaogang's latest film, whose English title is **Youth**. Yan has written numerous scripts based on her own and other authors' work. Her Chinese novels have been translated into 15 languages, and her English-language novel, *The Banquet Bug*, was translated into Chinese.

**严歌苓**  
**小说家、编剧**

严歌苓不仅是中国当代最声明远扬的小说家和编剧之一，同时也是著名的英文作者。她已出版了 20 余本书籍，获得超过 30 个文学和电影奖项。严歌苓的多部作品被改编成电影，包括国际发行的，由陈冲导演的《天浴》，及张艺谋导演的《金陵十三钗》和《归来》。冯小刚最新的电影也是改编自她的小说《芳华》，电影英文译名为《Youth》。严歌苓基于自己或其他作者的作品已撰写了多部剧本。她的中文小说被翻译成 15 种语言，她的英文小说《The Banquet Bug》被译成中文。